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Bij de kunstkeuken kunt u genieten van 3 etages met kunst en
tevens dineren of lunchen tussen de kunstwerken 

op de begane grond van het monumentale oude gemeentehuis.
Alle kunstwerken kunnen gekocht, gehuurd of geleased worden.

Markt 23 | 5554 CA Valkenswaard | 040 2016814 | info@dekunstkeuken.com | www.dekunstkeuken.com

Golf winterblues
Baalt u ook zo als op een ge-plande golfochtend de baanopeens gesloten blijkt te zijnvanwege de vorst, of als op uwvaste golfmiddag de regen metbakken uit de lucht komt? Ofals koning winter weer eensstreng regeert en golfen über-haupt geen optie is ? Dan hebik een paar leuke tips. U kuntnatuurlijk uw clubs eens goed schoonmaken, degolftas omkiepen en grondig opruimen of het helehuis gaan stofzuigen, maar er zijn leukere dingendie toch met golf te maken hebben en u kunt erlekker bij ontspannen. Download b.v. eens de vol-gende film: "Happy Gilmore", goed voor een paarleuke uurtjes op de bank naar golfhumor kijken. De film "Tin Cup 7-iron Bet" is ook een leuke. Er zijntrouwens veel mooie golffilms te vinden die demoeite van het bekijken waard zijn. En als u meervan lezen houdt, pas uitgebracht: "Niks geraniums,ik ga golfen!"Een beetje googlen of zoeken bij YouTube levert ookde nodige verrassingen op: "golf greatest shots andmoments" b.v. waarop je kunt zien hoe het echtmoet. "Crazy golf moments", "Top 10 bloopers" vangolfing world zijn allemaal grappige korte filmpjes.Er is natuurlijk ook genoeg te vinden dat mij totaalniet kan amuseren. Slechte moppen b.v. en golfersdie zichzelf of anderen bezeren, buggies die omslaane.d. vreselijk! Ik denk dan altijd aan de pijn die zelijden, de gekneusde ribben en hoe het verder gingop de EHBO… Op Facebook komen ook vaak grap-pige dingen langs, zoals de golfer die zijn bal vanhet ijs af slaat en er ter plekke doorheen zakt. Eenbeetje erg groot uitgevallen clubhoofd van eenhouten 3 blijkt een klein maaimachientje te bevattenwaarmee eerst het lange gras rondom de bal wordtweggemaaid. Ja, er is van alles te koop...  Ik wens u, mede namens de overige redactie-leden Hans Berkers, Gea Bloemen, Peter Maat-huis en Ben Thijssen, fijne kerstdagen en eengoede start van 2020. Tot ziens op onze eigen baan! Rina Runia

Van de voorzitter
Beste medegolfers,Het jaar loopt weer op zijneinde en we kunnen terugkij-ken op een heerlijke golfperio-de. Onze baan en greens warenna de oplevering van de nieuweholes tip top in orde, de dri-vingrange en putting holes zijnook weer up to date. Ik wil degemeente namen de VGC be-danken voor hun inspanningenen betrokkenheid.
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Val 
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CABARET

ZA 25 JAN
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Grootmoeders Grote Oren... 

JEUGDTHEATER (5+)

€10

ZO 26 JAN 

VAL-VAL-D’RIE

Wintereditie

FESTIVAL

wintereditie

€10

GRATIS

De meeste wedstrijden die dit jaar zijn georgani-seerd, werden goed bezocht en nieuw gebruikteformules lijken aan te slaan. De clubkampioen-schappen zijn nog steeds niet verzekerd van denoodzakelijke belangstelling, ondanks alle pogingenvan de wedstrijdcommissie om het voor de deelne-mers aantrekkelijker te maken. Helaas, maar mis-schien toch nog een keer iets anders bedenken.Het ledenaantal blijft redelijk stabiel, mede dankzijde inspanningen van onze publiciteitscommissie, dieer alles aan doet om ons clubje meer bekendheid tegeven in en rond Valkenswaard. Het is jammer datwe naast succesvolle werving relatief veel ledenverliezen door ouderdom, blessures en het opzoe-ken van de uitdaging van een grote baan. Blijft udaarom allemaal rondkijken in uw omgeving naarpotentieel nieuwe leden. De praktijk wijst uit dat ditwerkt. De dames- en de herenmiddag lopen volgensmij prima en ik zie regelmatig dat nieuwe ledenhierbij aansluiten, dat is een hele goede ontwikke-ling. Per 1 januari 2020 zal het bestuur van onze zuster-organisatie, de Stichting Bevordering GolfsportValkenswaard, zijn functie neerleggen en als nieuwebestuurders treden drie huidige VGC-bestuursledenaan om de taken van het stichtingsbestuur over tenemen. De stichting heeft in de afgelopen 10 jaarde leden circa € 30 contributie per jaar bespaard,maar door nieuwe BTW-wetgeving kan dit niet meer.Ik wil eenieder die zich de afgelopen jaren voor destichting heeft ingezet van harte bedanken voor huninspanningen. Financieel gaat het redelijk, maar door lagere con-tributie-inkomsten en hogere huur (clubhuis) ver-wachten we dit jaar met een klein verlies af tesluiten. Wellicht zullen we volgend jaar toch debarprijzen wat moeten verhogen om weer in de paste gaan lopen met de gestegen inkoopprijzen. En decontributie ná 2020 wordt ook punt van discussie. Wat betreft de baan staat ons nog een forse ingreepte wachten: hole 3 en 4 worden aangepakt. Meerdaarover in het stukje van de baancommissie. Natuurlijk wil ik niet afsluiten zonder al onze vrijwil-ligers te bedanken voor hun inzet en betrokkenheiden de hoop uit te spreken dat jullie dit nog lang vooronze club blijven doen. En tegen onze nieuwe ledenzeg ik graag: weet dat je zeer welkom bent om ookwat voor de club te doen! Op zondag 12 januari houden wij onze nieuwjaars-receptie, waar ik u allemaal hoop te ontmoeten. Voorde komende weken, fijne feestdagen, een goeduiteinde en een gezond en sportief begin van 2020. Frank Smulders
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Baancommissie
Tijd voor een korte terug- en vooruitblik...Onze baancommissie, de greenkeepers van de ge-meente en de greenkeeper van de Enk zijn er ingeslaagd om de baan gedurende 2019 in een goedeconditie te brengen én te houden.De baan wordt gemaaid op de door ons gewenstehoogte en het maaipatroon is zoals het behoort tezijn. De greens zijn nog steeds in een zeer goedeconditie voor zover als mogelijk is op onze baan.       De contacten met de greenkeepers en de onder-houdsdienst van de gemeente zijn goed en datwillen wij graag zo houden en hen laten weten datwij hun werk waarderen. Dat verwachten wij ookvan onze leden. De laatste tijd worden er door de greenkeepersregelmatig opmerkingen gemaakt over de velepitchmarks die niet gerepareerd worden.Ik wil u er nogmaals op wijzen dat als u een bal opde green slaat, óók als u met een kort ijzer speelt,er een inslag ontstaat! U bent dan verplicht om dezeinslag te repareren, ook als u een inslag ziet die dooreen andere bal is veroorzaakt.Daarom weer het dringende verzoek: repareerpitchmarks, hark bunkers en leg uitgeslagen plag-gen terug. Het is weer tijd voor  wintergreens en tijdelijkesluiting van de baan. Dit wordt altijd op onze web-site vermeld.Bij een langere vorstperiode moet de winterroutinggevolgd worden. Het schema voor deze winterrou-ting hangt op het mededelingenbord in het clubhuis.Voor spelers met draagtassen en voor degene dieeen trolley met winterbanden gebruikt is de aange-geven winterrouting niet van toepassing. Zij mogende normale route volgen. De aangekondigde renovatie van de fairways vanhole 3 en 4 en van de green van hole 3 was geplandvoor 2020, maar wordt wellicht een jaar opgescho-ven naar 2021. Begin 2020 wordt daarover definitiefbeslist. De baancommissie heeft in overleg met degemeente de daarvoor noodzakelijke  veranderingvan de routing al bepaald. Voor deze twee holes zijnnog enkele andere aanpassingen gepland, maar e.e.a. is nog niet definitief.Ik ga er van uit dat de twee tijdelijke holes voldoen-de lengte hebben, zodat er geen tijdelijke CourseRating nodig is en de baan Qualifying blijft. Mochtdat onverhoopt niet het geval zijn, dan zal ik dat zosnel als mogelijk met de NGF regelen. Begin januari 2020 wordt een aantal dode bomenrechts van de drivingrange verwijderd. Tijdens dezewerkzaamheden zal de drivingrange niet altijd tegebruiken zijn. Dat wordt op onze website tijdigvermeld indien dat van toepassing is.Na het rooien van de dode bomen zullen er wat kaleplekken ontstaan. Probeer daarom zoveel mogelijkte vermijden dat u de ballen naar rechts - en dusbuiten het hek - speelt!

Als laatste: baanpersoneel heeft altijd voorrang. Mede namens Toon Wijnen, FransSmits, Jan Francois, Hans Raaijma-kers en Dammie Janssen, wens ik ueen gezond en vooral fijn golfend2020 toe! Pierre VelterVoorzitter Baancommissie VGC

Parklaan 54a entree Interesting Office

5613 BH Eindhoven
Brouwerijplein 84

5551 AE Valkenswaard

Telefoon +31(0)40 291 09 69   
 

notarissen@willemsensmeets.nl
www.willemsensmeets.nl
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Valkenswaard, Nieuwe Waalreseweg 199

www.coppelmans.nl

✂

€5.-
KORTING

Tegen inlevering van deze bon en bij besteding van €20.-

Geldig t/m 31 oktober 2019

Ledenadministratie
Voordelige aanbiedingen voor het lidmaatschap,huis-aan-huis verspreide folders en een viertal cli-nics voor organisaties in Valkenswaard en Waalrehebben redelijk wat nieuwe leden opgeleverd: in2019 mochten we 37 nieuwe leden verwelkomen.
Maar... in 2019 overleden 2 van onze leden, 6 ledenstappen over naar een "grote baan", er zijn 11 ledendie afhaken wegens fysieke problemen die hetgolfen onmogelijk maken en 18 leden geven alsreden voor vertrek op, dat zij de tijd niet vinden omte gaan golfen (lees: andere prioriteiten hebben).En dat terwijl je op onze baan een rondje kunt lopenin twee uur uit en thuis...Met een lid dat naar Zeeland is verhuisd en 3 juni-oren die 21 zijn geworden erbij, verliezen we per 31december 41 leden en eindigen we het jaar met 4leden minder dan waarmee we 2019 begonnen. Kijk op de website "Leden" en dan "Ledenadmini-stratie" voor actuele gegevens.
Ledenwerving blijft dus van hetgrootste belang, evenals goedeopvang en integratie in de club,met name gedurende de eerstejaren van het lidmaatschap.En daarbij spelen wij allemaaleen rol! Peter Maathuis

Witgoed - Elektronica - Huishoudelijk

Audio - TV- Inbouwapparatuur

Eindhovenseweg 64

Valkenswaard

T. 040 - 201 30 16

Al vanaf 1959 uw vertrouwde adres!
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Vlaggedrag

1.De vlag gaat er in of er uit naargelang de wensvan de speler die aan de beurt is
2.De vlag gaat er in of er uit per groep: wie wil hemer in of wie wil hem er uit
3.De oude regel wordt toegepast: als alle ballen opde green zijn gaat de vlag er uit

U kent allemaal ongetwij-feld dominee Gremdaat.Zoals u dan weet, beginthij zijn stichtelijke praat-jes altijd met: Hebt u datook wel eens, dat….”.Ik wil daarmee ook begin-nen en wel als volgt:“Hebt u dat ook wel eens,dat je je groen en geelergert aan de - in mijnogen - belachelijke regeldat bij het putten op degreen de vlag in de holegeraakt mag worden?”.
In de praktijk levert dat verschillende mogelijkhe-den op:   

Ik denk dat niemand kan ontkennen dat, hoe danook, bij de eerste twee mogelijkheden er vertragingoptreedt, zelfs bij mogelijkheid twee omdat er danveel meer gemarkt moet worden. En dat terwijl dieregel is ingevoerd met als argumentatie dat het speldan sneller verloopt!!!Ik zou willen pleiten voor een regel die dat in-en-uitgedoe tegengaat. Dat kan mogelijkheid 3 zijn maarhoeft niet. Slimmeriken weten ongetwijfeld nogandere mogelijkheden. Of dat een regel is die voorde club, de DDD of VVMM zou kunnen gelden is naderte bezien. Er komt nog iets anders bij: herhaaldelijk wordt debal uit de hole gehaald door de stok met een ruk uitde hole te halen waarbij het balletje dan mee komt.Gevolg: schade aan de rand van de hole. Natuurlijkis dat niet de bedoeling maar het balletje uit de holevissen tussen je gespreide vingers is voor veelmensen een probleem omdat de vinders niet langgenoeg zijn. Ik heb wat dat betreft al best wat ko-mische taferelen en opmerkingen van die hannes-sers gehoord.
Tenslotte nog een klein detail: Rina, je weet wel,die van het bestuur, miste de er uit gehaalde stokals punt waar ze haar niet gebruikte stok altijd konterugvinden. Had ik niet aan gedacht. Slim. Ik zou het best fijn vinden als de H&R-cie met eenreactie direct onder dit stukje mij van repliek zoudienen. Hebt u dat ook wel eens dat u ergens naar uit kijkt? Ben Thijssen

Reactie regelcommissie
We hebben als regelcommissarissen geen mogelijk-heid om hier iets regeltechnisch aan te doen. Eengolfregel mag niet buiten werking worden gesteld.Omdat wij kleine greens hebben, komt het bij onsveel voor. Daarnaast spelen we met grote flights 4tot 6 deelnemers. Dan neemt de frustratie wellichtwat toe.Het blijft een zaak die de spelers onderling opmoeten lossen. Rekening met elkaar houden, hoorterbij in het golfspel. Ieders eigen keuze respecterenook.Snelheid door de baan is belangrijk, maar niet be-langrijk genoeg om hier iets aan te doen. Overigensgaat het soms ook sneller, omdat je niet hoeft tewachten met spelen tot alle ballen op de green zijn…Ready golf.De bal mag niet uit de hole gehaald worden door devlaggenstok snel omhoog te trekken. Met beleidmoet de vlag eruit gehaald worden en daarna de bal(len). De een de vlaggenstok, de andere haalt alleballen er gemakkelijk uit. Tip : Doe je handschoen uit bij putten en leg die opde grond met daarop het handvat van de anderestok die je ook mee hebt genomen. Vergeet je nooitmeer je stokken. Op de eerstvolgende hole heb jenamelijk bij de afslag weer je handschoen nodig.Meer gevoel bij putten zonder handschoen, beterescores... Kijk naar alle professionals, niemand putmet een handschoen aan. Fijne kerstdagen.Piet Janse en Rob Derksen
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Regelkennis: bal in de heg
Bal in de heg: Pech of toch niet?
Ligt de bal in of onderde heg en is diemoeilijk te spelendan heb je in principepech. Je mag na-tuurlijk proberen debal te spelen zoalsdie ligt, maar meest-al zul je ervoor kie-zen om je bal on-speelbaar te verkla-ren en met bijtellenvan éen strafslagéen van de drie op-ties die regel 19.2biedt gebruiken (*1). Brengt één van deontwijkopties je ergens op de afslagplaats, dan magje van elke plek op de afslagplaats slaan en je magook nog eens opteeën.
Maar de foto hierboven toont: gewoon pech... Heb ik in of onder de heg altijd pech?Ik wel, maar jullie misschien niet…Ligt de bal in of onder de heg, maar moet je op deasfaltweg of op de tegels staan om de bal te kunnenslaan, dan is er kans op een vrije drop omdat deweg of de bestrating een abnormale baanomstan-digheid is (*2).  Wel liggen er nog een paar adder-tjes onder de heg. Je moet de bal kunnen spelenmet een normale en uitvoerbare stand en slag. Jeslag of je stand moet niet “bedacht” zijn om eenvrije drop te krijgen. Dus ligt de bal zo in de heg datje je in allerlei bochten moet wringen om de bal tekunnen raken of je extreem wijdbeens moet gaatstaan om met één voet nog op de weg te staan ofwanneer je een heel onlogische speellijn kiest, dankrijg je geen vrije drop. Ook als iets anders de slagonmogelijk maakt (zoals de heg, een struik, of eenboom), krijg je geen vrije drop voor de belemmeringdoor de weg. Hieronder 3 voorbeelden, waarin depijl steeds de vlagrichting aangeeft.                      Wel vrije drop              Geen vrije drop:                                         heg belemmert slag
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  Vrije drop voor een linkshandige slag, maar niet vooreen rechtshandige slag. Er is nog wel een speciale situatie: ligt je bal achterde green van hole 8 in het met zwarte paaltjesgemarkeerde gebied, maar dan ook in de heg,dan mag je als extra optie met 1 strafslag droppenin de dropping zone. Rob Derksen  -----------------------------------------*1) Naar keuze1: Droppen in een dropzone op de plek van je vori-ge slag2: Op een rechte lijn (vlag->bal) naar achterendroppen3: Droppen binnen 2 stoklengten niet dichter bij devlag. *2) Geasfalteerde, betegelde of bestrate plekkenworden, net als bij bijna alle golfterreinen, in onzeplaatselijke regels aangeduid als abnormale baan-omstandigheid, die je volgens regel 16.1 zonderstraf mag ontwijken. 

Mobiel wedstrijdleiding
Tijdens wedstrijden - en alleen dan - is de wed-strijdleiding bereikbaar via het mobiele telefoon-nummer 0682 167 403. Dit nummer is uitsluitend bedoeld voor noodge-vallen.
N.B. Bij calamiteiten waarbij steun van de hulp-diensten nodig is, altijd eerst 112 bellen! Daarnade wedstrijdleiding informeren, zodat zij indiennodig de slagboom kunnen openen voor dehulpdiensten. Recent is gebleken dat hulpdien-sten van buiten Valkenswaard de slagboom nietzelf  kunnen openen.
Sla "Wedstrijdleiding VGC -  0682 167 403"op onder contacten in uw mobiele telefoonof smartphone / iPhone.
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Techniek: Peter Verberne
Ik denk dat er nogal wat ledenvan onze club zijn die hem nietkennen. Dat ligt dan waar-schijnlijk aan het feit dat Petergewoon erg bescheiden is enniet gauw van zich laat horen.Maar Peter speelt wel degelijkbinnen de club een erg belang-rijke rol als voorzitter van detechnische commissie. Werkenachter de schermen, dat is zo’nbeetje zijn motto. Tijd dus, om hem eens wat naderte bekijken en voor het voetlicht te halen voor degoegemeente. Peter is 71 jaar en getrouwd met Petra. Hij woontzeer comfortabel in precies zo’n ouderwets huis alsondergetekende. (Alleen is zijn tuin véél mooier).Hij heeft een schat van een witte jonge golden re-triever die al een keer op een zondag de vertederingvan vele bezoekers van ons terras opwekte. Hij komtuit Heeze, heeft de mulo gedaan, vervolgens HTSen TU, dus het is een ir (werktuigbouwkunde).Begonnen bij Philips studeerde hij 3½ jaar tijdenszijn werk tot dat echt niet meer allemaal tegelijkkon, hij nam ontslag en studeerde af. Het plan wasdat hij zijn stage bij Volt in Tilburg zou omzetten ineen vast contract, maar een oom van hem zei, dathij maar eens moest kijken bij Zweegers Landbouw-machinefabriek in Geldrop. Dat resulteerde in eenwerkverband van 33 1/3 jaar tot hij 9-9-1999stopte (beetje cijferfetisjist, die Peter!). Op dat werkkom ik later nog terug, eerst maar eens zijn werkvoor onze club. Peter is altijd met sport bezig geweest: hij heeftjarenlang gevolleybald en getennist. Tennissensamen met zijn maatje Frans van de Goor, de(helaas overleden) bekende koordirigent. Als ze nahet tennissen op vrijdagavond een biertje dronken,hoorden ze vaak luidruchtig feestrumoer uit onsclubhuis. “Dat lijkt ons een leuke, gezellige club”,dachten ze, “daar moeten we eens gaan kijken”.“Eens kijken” werd “blijven” al heeft Frans zijn GVBdoor zijn overlijden net niet gehaald. Op de verjaar-dag van ons lid Jack van Grootel werd Peter doorJacks broer Jos overgehaald om lid te worden vande technische commissie.Wat doet zo’n technische commissie nu allemaal?Die zorgt er voor dat het licht brandt, de verwarmingfunctioneert en nog een heleboel dingen die je zogewoon vindt dat je er nauwelijks bij stil staat. (Maaro wee als plotseling iets het niet doet, dan wordtdat soms als een soort persoonlijke belediging er-varen!) Dat vereist dus constante zorg en in debegintijd van Peters voorzitterschap waren er enke-le zaken, die wij ook weer heel gewoon vinden maardie best een heleboel zorgen met zich meebrachten.Ik noem er drie: de deurtjes van de lockers, de le-gionellabestrijding en de luchtspuiten. Peter hadveel werk gestoken in de bouwtekening van dedeurtjes, echt zitten millimeteren dus, en dat

    

voor: Camping, 
Barbeque of
Terras verwarming

(in 5 of 10,5 kilo flessen)

GAS er op?

MARCO GAS 
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vergde heel veel tijd; hij ging toen op zoek naar eenbedrijf dat die deurtjes kon maken. Hij kwam terechtbij Jangro op de Leenderweg waar hem een groteverrassing wachtte: in hun computer zat de tekeningvan de deurtjes waar hij zo lang op gezwoegd had…Of neem de legionella-bestrijding in de douches. Debestrijding heeft meer dan een jaar gevergd. En danweer iets waarbij men zich moeilijk kan voorstellendat zoiets een heel lastige klus is. Er moestenluchtspuiten komen om schoenen schoon te kunnenspuiten. Onze luchtspuiten liggen op openbaar ge-bied en stel je nu eens voor dat een jeugdige on-verlaat zijn haar wil föhnen en zijn eigen oog wegblaast! Dan is de gemeente aansprakelijk wegenshet niet voorkómen van een gevaarlijke situatie. Deoplossing om de luchtpistolen te activeren door dedeur van het clubhuis te openen, is iets waar Petergewoon trots op is: hebben wij toch maar mooigevonden! Peter heeft dat allemaal graag over voor onze VGCwant - om met zijn eigen Petra te spreken - “ Golfis voor Peter één van de eerste levensbehoeften”.Het is een opmerkelijke figuur, die Peter. Bijnaniemand weet bijvoorbeeld dat hij voorzitter is vande Volharding, het grootste koor in ons dorp metzo’n dikke 75 leden. Hij werd dat na een roerige tijdin de vereniging en dat bracht veel stress met zichmee hetgeen hem soms fysiek aantastte. En nogsteeds is het leiden van zo’n koor een hele klus: terviering van het vijfenzeventigste jaar na de bevrij-ding heeft het koor een grote uitvoering gegevenvan Peacemakers van Karl Jenkins. Daarvoor komtheel wat kijken: wat te denken van het inhuren vanprofessionele solisten en orkest (het “Brabant Sin-fonia”) en een 10-koppig vrouwenkoortje. Dat moetallemaal betaald worden en er mag - volgens deafspraak met het overkoepelend comité - geenentree gevraagd worden, alles moet gratis. Je kuntje dan voorstellen dat je als voorzitter je grotezorgen maakt waar de centjes vandaan moetenkomen….
Ik heb beloofdnog even opzijn werkzameleven terug tekomen, anderssnapt u ook defoto bij dit stuk-je niet. Peterwas na 15 jaarproductontwikke-ling, vele jarenhoofd product-techniek bij defirma Zweegers,bekend van hungrasmaaiers. (Zemaken daar ove-rigens ook de machines die zorgen dat je op wei-landen ronde of vierkante ingepakte balen stro zietliggen.)Maar de laatste jaren heeft Peter zich vooral bezig

gehouden met het uitbesteden van werk en inkoop.Toen hij met pensioen ging, werd hij bij zijn laatstebezoek aan een fabriek in Hongarije, die voorname-lijk draaide op werk dat Peter hen gegund had, ophet vliegveld afgehaald door een taxi, die vervolgensvoorafgegaan werd door twee politieauto’s metzwaailicht en sirenes die hem in vliegende vaartdwars door Boedapest naar de regeringszetelbrachten waar hij de onderscheiding kreeg diehiernaast staat afgebeeld.En wie van ons kan zeggen dat hij een kroon, eenrijksappel, een zwaard en scepter heeft gekregen?Lieve dames van onze VGC, herinneren jullie jeKarl-Heinz Böhm nog van de Sissi-films? Die als pasgekozen keizer van Hongarije zittend op een grootwit paard dezelfde versierselen kreeg? Nou heeftónze Peter dezelfde dingen gekregen. Zwijmel bijde herinnering maar weer eens weg,  maar verwarPeter niet met Karl-Heinz, anders krijg je het aande stok met Petra… Ben Thijssen 

Beleefd aanbevelend - 2
In de vorige Teeshot schreef ik dat onze penning-meester ook best handig is met auto's en van planwas een Audi A2 om te bouwen van benzine naarelektrische aandrijving.
De goedkeuring (door de RDW, nodig voor eenkenteken) van een auto waarvan de aandrijving isgewijzigd zou wel eens lastig, zo niet onmogelijk,kunnen blijken. Maar toch verraste Peter mij na delaatste Teeshot redactievergadering met een blokjerond in een elektrisch aangedreven Audi A2 metNederlandse kentekenplaten! 
Eind augustus vond Peter in Duitsland een in 2011omgebouwde auto, die dus al jaren elektrisch hadgereden, o.a. in dienst van de gemeente Leipzig,maar nu als defect / niet-rijdend te koop stond. Peterbedacht zich geen moment, belde naar Duitsland enhaalde de auto een paar dagen later naar Valkens-waard. Met de Duitse papieren was de invoer inNederland simpel en technisch had Peter 2 maandennodig om de auto weer goed rijdend te krijgen.Ja, ook best handig met auto's... Ben Thijssen
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Op bezoek bij Ben Thijssen
Ben kijkt verbijsterd op als ik tijdens de Teeshot--redactievergadering aankondig dat ik hem wil inter-viewen. Vlak voor onze afspraak belt Ben nog evenop: “Gea, je bent van harte welkom, maar ben ikniet al eens geïnterviewd?”
“Deze rubriek heb ikvan jou overgeno-men.” antwoord ik.“Het lijkt me sterkdat je jezelf hebtgeïnterviewd voorde Teeshot.” En zo fiets ik door dekou naar Ben en Ellyen zitten we eenkwartiertje later aan tafel. Deze keer in de keukenwaar Ben begint te redderen met koffie (toch maarniet, want hij moet een grote pot zetten voor mijnene kopje) en thee. Ben drinkt geen koffie en houdterg van lekkere thee. Dat weet ik al jaren omdat webeiden ook al jaren in de redactie van de Teeshotzitten. Bij het verschijnen van deze Teeshot wordt Ben 80(!) want hij is op 15 december 1939 geboren inEindhoven als nakomertje van 10 kinderen. “Ikscheelde 19 jaar met mijn oudste zus”. Eerst delagere school in Stratum en toen met 10 jaar naarkostschool Ruwenberg in St. Michelsgestel bij defraters, “want mijn jeugd tussen al die pubers en'volwassenen' was behoorlijk rumoerig. (Mijn vaderhad een sigarengroothandel, kende de fraters omdatzij goede klanten waren en er zo dus een win-win-situatie ontstond).Daar heb ik een schitterende tijd gehad. Er warendrie 6e klassen, één voorbereidend op Mulo, eentjevoorbereidend op Handelsschool en een klas voorde beste leerlingen, voorbereidend op het Semina-rie. Alleen: dat laatste wist ik niet, was me ook nooitverteld. In die laatste zat ik. En dus ging ik met deandere jongens mee naar het Seminarie want ik hadhet erg naar mijn zin! Maar ik doubleerde promptde 1e klas omdat ik meer voetbalde dan studeerde.En toen ontdekte ik dat ik op de opleiding zat om priester te worden.”“Pa, ik wil geen priester worden.” “Geen probleem,jongen”. En zo kwam Ben in de 3e klas gym bij depaters van het Augustinianum in Eindhoven. “Vlakachter Jezus Waaghals. Ken je de Paterskerk? Daaris sinds een maand een hotel en restaurant ingekomen”Na zijn eindexamen ging Ben in dienst en lag inGrave “en als ongelooflijke alfa kwam ik terecht bijde technische dienst (* zie voetnoot). Omdat delegerleiding meende dat ik met mijn gym-opleidinguitstekend Frans sprak, werd ik uitgezonden naarLa Courtine. Daar was een oefengebied voor hetNederlandse leger. Met mijn gym-opleiding sprak ikgeen Frans, maar vertalen kon ik wel. Ik moest daarde boodschappen doen, dus ik was overal welkom
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bij de Fransen omdat er te verdienen viel als ikkwam. Op zeker moment werd ik gearresteerdomdat ik ten onrechte in mijn legeruniform rondliep.Dat kwam zo: kort voordat ik naar La Courtine ging,maakte ik op een feestje in Nijmegen kennis metProf. Dr. Desmet. Heel “toevallig” hoorde hij mij uiten besloot een brief te schrijven naar de legerleiding,zodat ik 3 maanden eerder de dienst kon verlatenwaardoor ik op tijd (in september) met mijn oplei-ding kon beginnen. En zo was ik van de ene op deandere dag geen militair meer en mocht ik dus mijnuniform niet meer dragen. Ik had nog helemaal nietnagedacht over wat ik zou gaan studeren, maarvond het vanzelfsprekend (en de professor ook) datik zijn vak, Duits, ging doen. En zo geschiedde.” Nog voordat hij afstudeerde, ging Ben lesgeven, ophet Hertog Jan College in Valkenswaard. “Op hetsollicitatiegesprek trof ik daar mijn favoriete docentvan het Augustinianum die conrector was. Ik waseigenlijk al aangenomen voor het gesprek begon.Ik had ook in Eersel gesolliciteerd maar Valkens-waard had mijn voorkeur. Want ik had verkeringmet Elly die ik op een eindexamenfeestje in Waalrehad leren kennen (en geen beste eerste indruk hadgemaakt, want op dat feestje ben ik zo dronkengeworden dat Elly dacht dat ik regelmatig eendronken tor was)."Opeens onderbreekt Ben zijn verhaal en zegt: “Ikheb echt een heel gelukkig leven gehad. Natuurlijkzijn er ups and downs in ieders leven maar de (paar)downs vergeet ik. Heel veel in mijn leven is geheeltoevallig en gelukkig gebeurd.Van Elly's vader mochten we pas trouwen als ikafgestudeerd was. We kochten het huis in deKerstroosstraat, waar we 6 jaar woonden, en daar-na kochten we dit huis, op de Nachtegaallaan. Ie-dereen raadde het ons af omdat er geen sanitair enverwarming was. In de zomervakantie kwamencollega's helpen en na 3 maanden verhuisden wemet onze drie kinderen. Toen heb ik een slapelozenacht gehad, een van de weinige in mijn leven,omdat we hier introkken terwijl de Kerstroosstraatnog niet verkocht was.Ja, en nu hebben we 5 kleinkinderen in de leeftijdvan 22 tot 5 jaar.” In '96 namen Ben en Elly golfles bij Ger Jeurissenop de Eindhovensche. “Als conrector kon ik mijn tijdzelf indelen en dan ging ik door het hekje achter ophet sportveld van de school en kwam zo op deEindhovensche uit. We deden het meer voor Elly dieniet meer kon tennissen vanwege een schouderbles-sure, maar ik raakte verslingerd aan golf.”Van meet af aan maakte Ben zich verdienstelijk vooronze club. In het begin bij de schoonmaakploeg bijde Vets en hij schreef deze rubriek voor de Teeshot.Al jaren deelt hij samen met Jos Coppen de VVMMwedstrijden in.Voor mij is Ben altijd een vraagbaak geweest. Hijprobeert altijd uitgebreid kennis te maken met eennieuw lid, en weet binnen no time te ontdekken hoediens talenten gebruikt kunnen worden voor de club.Dat was de eerste indruk die Ben op mij maakte
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toen hij en Pim Broos mij duidelijk maakten dat ikstukjes moest schrijven voor de Teeshot. Ben heeftook altijd een paar namen voor gegadigden voordeze rubriek. Als ik hem dit vertel, haalt hij zijnschouders op en zegt iets van “kan zijn...”Enkele maanden geleden werd Ben 's nachts wakkermet pijn op de borst. “Foute boel, dacht ik. En ik zeitegen Elly: ‘Bel 112 maar.’ Gelukkig kon ik tegen deambulancebroeders zeggen, dat ik naar het AnnaZiekenhuis wilde, waar ik 10 dagen moest blijvenen veel lol heb gehad tot ik in het Catherina denodige stents kreeg. Ik was eigenlijk verbijsterd envol ongeloof dat zoiets mij overkwam.” Iedere zomer maakt Ben een wandeltocht van eenweek met zijn dochter. “ De eerste keer was in deArdennen en we liepen zomaar... we kwamen veelte laat in een dorp aan en konden nergens logerentot iemand bedacht dat er een oude stacaravan opeen camping stond. We hebben onder oude paar-dendekens geslapen. Het eerste wat we nu doen, isnaar de plaatselijke VVV gaan. We hebben goedekaarten bij ons en logeren in fantastische B&B's.”Tot slot zegt Ben nogmaals: “Ikben een heel gelukkig mens. Ikheb tot nu toe veel geluk in mijnleven gehad.”
Gea Bloemen ______________________* (administratie afdeling)

- 16 -



De Marshal
Wellicht is het goed eens een keer het nut ennoodzaak van de marshal toe te lichten. Als we als marshal een flight in de baan benaderen,zien we nogal eens een non-verbale reactie, zo van“ach, daar komt ie weer aan”. En ja, dan wordensoms de pitchforksspontaan uit debroekzakken gehaalden pontificaal ge-toond, nog voordaterom gevraagd is.Toch zien we nogvaak dat men dieniet op zak heeft,maar wel in de golftas. Voor de zoveelste keerleggen we dan uit dat dit niet de bedoeling is, omdatje nou eenmaal niet terugloopt naar je golftas als jeeen pitchmark tegenkomt op de green.Of we worden benaderd door een snellere flight dieklaagt over het feit dat ze geen voorrang krijgen,met de vraag daar wat aan te doen. Ook krijgen wevragen of we een local rule kunnen toelichten. Somskrijgen we vragen over de golfregels, hoewel datlaatste eigenlijk buiten de taak van een marshal valt.We leggen het graag allemaal uit, ook meerderekeren en toch blijken golfers een hardleers volkjete zijn. Bij voortduring zien we dat golfers zich nietaan de etiquette houden, de zorg voor de baan nietzo nauw nemen en local rules en golfregels aan hunlaars lappen.
Over “de jeugd van tegenwoordig” hebben we ge-noeg op te merken. We menen dat de ellende vaakterug te vinden is bij de ouders en de opvoeding dieze gehad hebben. Maar als we de gedragingen vande golfers op onze baan zien, moeten we toch ookconstateren dat men het niet zo nauw neemt metde normen en waarden die een vereiste zijn voorgoed en plezierig golfspel. En denk nou niet datvoornamelijk de nieuwe leden hier debet aan zijn.Regelmatig zien we ook golfers die al lang lid zijnen soms een lage handicap hebben, de fout in gaan.Of rommelen we allemaal maar wat aan? De goedenniet te na gesproken.
Elk nieuw lid krijgt een begeleidingsronde van eenmarshal of iemand van de Handicap54-commissie,voordat hij/zij zelfstandig de baan in mag gaan. Danworden met name de local rules en veiligheidsas-pecten besproken en dan begint het leren pas. Hebgeduld met nieuwe leden en als ze al iets verkeerddoen, leg hun dan op een vriendelijke manier uithoe het wel moet.
Onze marshals zijn niet de volledige dagdelen op debaan en zien dus ook niet alles wat er zich afspeelt.Dat is ook niet nodig omdat op onze baan geengreenfeërs lopen zonder dat er een lid van degolfclub meeloopt. Elk lid van de VGC is in beginselzelf een marshal en behoort erop toe te zien dat hetspel veilig, vlot en plezierig verloopt.

Toch zijn we ervan overtuigd dat als iedereen opvoorhand zou weten dat er nooit een marshal op debaan aanwezig zou zijn, het spel en de kwaliteit vande baan al snel zou afglijden naar een b-keus golf-clubje. Dat mag en kan niet de bedoeling zijn endaarom vragen we aan ieder van onze leden metklem nog eens kritisch te kijken naar het eigengedrag op de baan. Als marshals zullen we onszoveel als mogelijk opstellen als gastheren ofgastvrouwen, maar als het nodig is reden we ookcorrigerend op. Piet Lavrijssen gaat helaasonze vereniging verlaten, maarook vanaf deze plaats willen wehem bedanken voor zijn jaren-lange inzet als marshal. We wensen jullie allen een fijnegolfclub toe. Peter van Dooremalenvoorzitter marshalcommissie
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Herfsttoernooi 21-11-2019
Het was voor mij de 1e keer om mee te doen methet herfsttoernooi. Het weer was inderdaad herfstigen fris ondanks de thermo-kleding, maar de mooieherfstkleuren waren prachtig, tenminste als je deogen durfde af te wenden van het golfgebeuren. En het gezelschap, “de flight van 5”, was heel ver-warmend, serieus en grappig. We hebben veel staanwachten op de flight voor ons, die veel tijd op degreen doorbracht, alsof ze van het groen geen ge-noeg konden krijgen. Maar ook het wachten is OKmet aangenaam gezelschap en we konden onder-tussen alle regels nog even doornemen, hihi.
Onderweg, komende langs het clubhuis, kregen weeen verrassende warming up in de vorm van eenglaasje Jägermeister en worst. De worst was ge-sponsord door slager Adriaans, heel aardig! Na 18 holes was het heerlijk om weer in het warmeclubhuis te zijn, waar we werden verwend met heteballen en een drankje. De winnaars werden beloondmet o.a. worst. Ik zag zelfs iemand met 2 worsten! Graag wil ik mijn hartelijkedank uitspreken aan de bar-commissie en de wedstrijd-commissie, Ton van Gestel enHans de Natris. Het was eenleuke middag en ik heb weereen aantal voor mij nieuwemensen mogen ontmoeten. Loes Beelen

De GOLF.NL-app

- Download de app GOLF.NL en open de applicatie
- Selecteer “Account aanmaken” in hetbeginscherm
- Voer je NGF-nummer in (dat nummer staat opde voorkant van je NGF-pas)
- Voer je barcodenummer in (dat nummer staatop de achterkant van je NGF-pas)
- Voer het e-mailadres in waarmee je wilt inlog-gen en klik op “Verder”
- Kies een wachtwoord en klik op “Verder”

Veel mensen hebben tegenwoordig een smartpho-ne. Zo eentje waarmee je naast bellen ook ietssmarts kunt doen, bijvoorbeeld een golfkaart invul-len...  Ook bij VGC kan een kaart ingevuld en ver-werkt worden met de app GOLF.NL. Hierondervolgen enkele aanwijzingen hoe je dat doet. Allereerst dient de gratis app op je telefoon geladente worden; die is zowel beschikbaar voor iPhone alsvoor Android. Kijk op https://www.golf.nl/app/. Een account aanmaken doe je zo:

Wat kun je met de app? De functies van de appGOLF.NL zijn in te delen in Golf (scorekaart),Vrienden (samen spelen) en Mijn spel (prestaties).We behandelen in dit artikeltje met name de"Golf"-functie. De app maakt het spelen en inleveren van eenqualifying kaart veel makkelijker.De app bevat je NGF-pas zodat je het plastic pasjeniet meer op zak hoeft te hebben.Als je op een golfclub aankomt, herkent de app debaan en wordt gevraagd of je een ronde van negenof achttien holes wilt spelen en van welke tees.Je geeft aan of je een qualifying kaart of een oefen-ronde speelt. Bij een qualifying kaart selecteer jeeerst je marker voordat je aan je ronde begint.Speel je een keer alleen golf? Speel dan een oefen-kaart. Bij het invoeren van een oefenkaart heb jenamelijk geen marker nodig. Je voert net zoals bijeen qualifying ronde je score in via de app. Maar indit geval wordt je handicap na het afronden van dekaart fictief aangepast. Je krijgt zo een goed beeldvan wat je score zou hebben gedaan met je handi-cap.
Geen moeilijk rekenwerk meer. Je vult tijdens of naje ronde op je smartphone je (bruto) scores in ende app doet de rest. De app geeft aan op welke holesje slagen krijgt. Zodra je de scorekaart hebt ingevoerd, krijgt jemarker een berichtje om goedkeuring te geven. Derest gebeurt vanzelf. Geen rompslomp meer metstickers en computersystemen. Je ziet direct jenieuwe handicap (op het moment dat de marker jekaart goedgekeurd heeft).Je homeclub krijgt een seintje dat je een nieuwequalifying score hebt ingediend en er is een auto-matische uitwisseling van scores tussen het softwa-
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resysteem van de club en de app bij de NGF. Zowordt de administratie in alle systemen kloppendgehouden. Dat gebeurt overigens niet onmiddellijk;er kunnen enkele dagen tussen zitten. Je kunt een gestarte Q-kaart niet meer intrekken.Niet afsluiten leidt tot een "no return"-score diewordt verwerkt als kaart met score beneden jebuffer. Je handicap wordt dan 0.1 hoger. Je magniet ook nog een echte kaart invullen en inleverenals je de kaart op de app hebt ingevuld. Dat leidtaltijd tot fouten. Kijk eventueel voor meer informa-tie op https://www.golf.nl/app/! Succes met de app Piet Janse P.S. Rob Derksen heeft bij de NGF zijn examenRegelcommissaris-2 gehaald en is benoemdtot "clubreferee". Gefeliciteerd Rob!

Nieuwjaarsreceptie
Het bestuur nodigt u allen van harte uit voor onzetraditionele nieuwjaarsreceptie op zondag 12 januari 2020 van 17:00 tot 19:00 uur
in ons clubhuis om gezamenlijk het glas te heffenop een goed golfjaar.
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Vaatwasser
Zo. Alweer de laatste Tee shot van 2019. Waar blijftde tijd? Terugkijkend denk ik dat we een mooie langezomer hebben gehad, met prima golfweer. Weinigwedstrijden zijn afgelast. De meeste wedstrijdenwaren goed bezet. De nieuwe golfregels van 2019zijn intussen door iedereen begrepen en worden(meestal) ook toegepast. Het ledenaantal blijft minof meer stabiel. Er zijn clinics georganiseerd, diesoms wel en soms niet nieuwe leden opleverden.Al met al denk ik dat we een goed golfjaar gehadhebben. Ik hoop dat je het met mij eens bent. VAROSO gaat op de schopValkenswaard-Rosmalen-Son - al meer dan 25 jaarspelen de golfers van deze verenigingen tegen el-kaar. Op 3 verschillende dagen en 3 verschillendebanen. Altijd gezellig en meestal goed weer.Ook dit jaar won Valkenswaard de trofee. Al voorde 5de keer op rij.Uitslag:      Valkenswaard 1664 slagen                 Rosmalen 1670 slagen                 Son 1710 slagen

Helaas vinden Son en Rosmalen het steeds moeilij-ker om golfers te vinden voor deze wedstrijden.Daarom gaat VAROSO op de schop.Er wordt maar één wedstrijd gespeeld. Steeds opde derde woensdag in juni.Voor het komende jaar betekent dit: 17 juni 2020.Valkenswaard zal de gastclub zijn.Er worden geen extra wedstrijdelementen aan dewedstrijd toegevoegd.Bij de telling wordt voortaan de NOBRA telling ge-hanteerd.De beste 6 scores over de eerste 9 holes en de bestescores over de tweede negen tellen mee voor hetteamresultaat.Natuurlijk blijven de “longest”, “neary” en ”indivi-duele prijzen” bestaan.In het volgende jaar (2021) zal hoogstwaarschijnlijkRosmalen de organiserende vereniging zijn.Zoals gewoonlijk bestaat de wedstrijd commissieuit: Eddy Kox en Ad van Mierlo. De dag dat alles luktHerkenbaar? Je rijdt naar de golfbaan, met auto offiets. Je weet het zeker: “Dit wordt de dag dat alleslukt”. Geen streep. Enkel parren en birdies. Je weethet zeker: “Vandaag kom ik binnen met minimaal40 punten!”.

Je slaat af op hole 1. Geweldig! Par. Hole 2 hetzelf-de liedje. Hole 3 wordt moeilijker als je de afslaghet bos in slaat. Helaas toch een streep. Maar nietgetreurd, er komen nog genoeg holes om dit tecorrigeren. Na 9 holes heb je toch mooi 18 punten.Maar................. de tweede negen verknal je hetweer. Geen 40 punten, maar een schamele 28punten. Jammer!Niet eens in de buffer.Teleurgesteld rijd je naar huis. Maar één ding weetje zeker: ’’Morgen is de dag dat alles lukt!”En dan sta je er weer. “Vandaag dan?”En komt dan de dagdat alles lukt, dan staje er morgen weer,want nu kun je golfen,nu ben je Tiger Woods.Helaas gaat deze dagook weer voorbij,maar je blijft hopen“OP DIE DAG DAT ALLES LUKT”Trouwens, Zou Tiger dat ook hebben?????? WedstrijdverslagenAlle wedstrijdverslagen staan op de website. Duslees daar wie, wat, waar gewonnen of verloren heeft.Misschien toch een tip voor sommige golfers om watvaker op de site van de Valkenswaardse Golfclub tekijken. Toch maak ik één uitzondering: de crosscountry.Wat een geweldige wedstrijd is dat. Niet via de re-guliere holes, maar over bossen, hekken. Voor-beeld: Van de tee van 6 naar de green van 7. Vande tee van 3 naar de green van 8. Van de green van6 over de bult naar de green van 5. GEWELDIG!Dit jaar bovendien met muzikale omlijsting door DeWedertklank (met dank aan Rina Runia)!Voor zover ik weet was Toon Wijnen de architectvan deze happening. Met natuurlijk de hele baan-commissie. Wie gewonnen heeft? Effe op de sitekijken.En inderdaad, Peter van Dooremalen, die slaat welvaker zijn bal in de bossen; dus hij is dit gewend. Vrijdagmiddag afsluitingOp vrijdag 25 oktober was de laatste competitiewedstrijd van de VVMM. Iedereen wist al dat EddyKox de zilveren schoen zou winnen. Proficiat. Maarer was meer.
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De 50.000ste deelnemer aan de VVMM. Ooit begon-nen met 11 deelnemers en 6 holes is deze wedstrijduitgegroeid tot de wekelijkse happening op vrijdag.Nummer 50.000 was Frans Smits. Het birdie klas-sement was voor Theo Peeters. Allen: gefeliciteerd.Met dank aan de wekelijkse wedstrijdcommissie.Geweldig wat jullie iedere vrijdag weer voor elkaarkrijgen. Deze vrijdag werden we ook nog getrak-teerd op worstenbroodjes. Ook voor de damesachter de bar een dikke duim.Hierbij nog wat foto’s. 

Dinsdagdames afsluitingOok voor de dames zit decompetitie 2019 erop.Winnares werd Betty Bo-nenkamp en als tweedeeindigde Sera Bouwers.De dames hadden er eenpizzamiddag van ge-maakt. Margeritha, Quat-tro Stagioni, Hawaï, Tonno. Alles was er. Ze hebbengesmuld. Ook hier een compliment aan de organi-satie. En de heren achter de bar. Zie hier het restantvan de pizzadozen. Mooi. Allesopgegeten. Ik denk dat het welgesmaakt heeft.
 ZwembadMidden oktober werden de zwembadholes weer ingebruik genomen. Er waren twee dingen die meteenopvielen. Ten eerste: er liggen echte greens. Zolangals ik golf, heb ik dit nog nooit gezien. Niet zomaareen vlag in het gras, maar echte uitgemaaidegreens. Hier gaan we tijdens de wintercompetitieveel plezier van hebben. De baancommissie engreenkeepers hebben prima werk geleverd. Tentweede: er staat geen water in het zwembad.Hierdoor wordt de afslag van 2 wel een stuk gemak-kelijker. Je hoeft niet bang te zijn dat je bal in hetwater terecht komt, immers, er is geen water. Metwat geluk stuitert je bal op de rand zo het gras op.MAAR! GEEN BALLEN UIT HET ZWEMBADHALEN! Ten strengste verboden. LET HIEROP! Ditgeldt ook als er geen water in staat. Jammer dan.Bal kwijt! Zwembad 2Tijdens een rondje besloten we de zwembadholeserbij te pakken. Het grote hek stond open.De flight na ons volgde ons voorbeeld, waaronderPeter Mentjox en zijn flightgenoten. Maar toen zijweer naar hole 6 wilden, was de grote poort geslo-ten en zij hadden dus geen sleutel van de kleinepoort. Mooi opgesloten!Gelukkig was er iemand in het schitterende nieuwesportcomplex zo vriendelijk om ze te bevrijden. Tocheens een sleuteltje vragen aan Dammie. Anders zitje daar mooi enkele uren vast. Denk dat WillemHolleder hier wel blij mee zou zijn. WintergreensWanneer beginnen ze ermee? Op andere banen zijnze al uitgemaaid. Helaas op de Valkenswaardse nogniet (november 2019). Zijn we dadelijk weer te laaten hebben we weer een vlag in het gras? Maar op25 november zag ik Toon Wijnen met een maaima-chine rommelen. Hij was de wintergreens aan hetuitmaaien. Komt het toch nog goed? Schande! Schande!Dit stukje schrijf ik bewust in de wij vorm.Wij zijn allen lid van de VGC. Wij willen een goedebaan. Wij willen goede greens. Wij willen bespeel-bare bunkers. Wij willen lekker golfen. Wij doen
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volop mee met de DDD of de VVMM. Wij doen meeaan wedstrijden. Wij genieten van een drankje inhet clubhuis. Wij praten dan na over de uitslag. Wijwachten op langzamere fights. Wij slaan af op dedriving range. Wij nemen les bij Ward. Wij oefenenhet putten op de putting green. Wij bezoeken dejaarvergadering. Wij willen een bestuur dat hetmogelijk maakt dat we kunnen golfen. Wij willeneen baancommissie die de baan op orde houdt. Wijwillen een barcommissie voor ons hapje en drankje.Wij willen een wedstrijdcommissie die alle wedstrij-den regelt. Wij willen een publiciteitscommissie,zodat we bekender worden. Wij hebben Marshals,die ons helpen om alles volgens de regels te doenen die ons wijzen op de local rules. De welkomst-commissie verwelkomt nieuwe leden. De Teeshotcommissie verzorgt 3 keer per jaar de Teeshot, onsgolfblad. De sponsorcommissie zorgt voor extrainkomsten via sponsoren. Ook hebben we eentechnische commissie. Kortom: WIJ ZIJN GOLFERSVAN DE VGC.(Mocht ik een commissie gemist hebben? Hiervoormijn oprechte excuses.) Hierboven heb ik opgesomd, wie we zijn, wat wewillen.Waarvan dan deze titel "Schande! Schande!" ?Alle commissies doen hun uiterste best het ons naarde zin te maken. Maar wat doen wij???Bunkers aanharken? Rommel opruimen? (Of het vande voetbal is, maakt niet uit.)

Pitchmarks repareren? Ja, hierin zit mijn “SCHAN-DE”. Na de herfstwedstrijd van donderdag loop ikop vrijdag mijn marshal-ronde. Ik word door diver-se flights aangesproken over de hoeveelheid pitch-marks. En ja hoor. Op 7 tel ik er negen. Uiteraardheb ik ze gerepareerd, maar van wie zijn ze? Ophole 2 een stuk of 6 en op hole 9 nog meer.Wij willen van alles. Is het zo’n grote moeite om ookeens rond te kijken op de green en te repareren?Niet zeggen: "Die is niet van mij”. Gewoonrepareren!Ik hoop dat dit het laatste stukje over pitchmarksis. Ben benieuwd! Hoop het er beste van. Historie van ons clubhuisBinnenkort komter een drieluikte hangen vanons clubhuis in/of de koffieka-mer. Drieluikgemaakt doorHeemkamer Weerderheem (Henk van derHeijden). Voor ieder per-ceel is zo’n his-torisch over-zicht te makenop A4-formaat.Zelf heb ik ereen van mijngeboortehuis en van mijn huidige woning. Wellichteen leuk cadeau voor ouders/kinderen/buren enz. Wiekent Deze keer een gemakkelijke opgave.Antwoorden naar jmahberkers@ons-brabantnet.nl. De eerste met hetgoede antwoord wint een golfbal vande Valkenswaardse. Welke hole enwaar? Makkelijker kan ik het nietmaken, wel leuker. Nog ff gehoordVlag in/uit. Het mag. Meenemen niet. Toch dedenJeanne François en Franca Verschuuren het. Geluk-kig zetten ze hem weer op tijd terug.Twee ballen in de zak? Zo hoort het. Doch Jack Peelshad er maar één. Terug van 7 naar 6 om zijn bal opte halen. Toch voortaan maar 2 ballen in je zak. Fijne kerstdagen en goed uiteinde en goed beginvan 2020! Hans Berkers
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Fantastische kerstdagen en een gezond, liefdevol, smaakvol en cultureel rijk 2020 gewenst!           Team Keurslagerij Hans Adriaans & Directie en medewerkers van Theater De Hofnar

www.editoo.nl

Retouradres indien onbestelbaar: Postbus 916, 5550 AX Valkenswaard


